
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 18. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1077
Kan ministeren oplyse, hvorfor belgiske fartøjer er undtaget fra den nuværende genop-
retningsplan for torsk i Nordsøen og Skagerrak? Kan ministeren oplyse, om ministeren
eller ministeriet i forbindelse med arbejdet med genopretningsplanen for torsk, har gjort
Kommissionen opmærksom på de høje landinger af torsk fra belgiske bomtrawlere? Der
henvises til svar på MOF alm. del - spørgsmål 470, hvor det fremgår, at fra 1. juni – 8.
december 2020 var andelen af torsk i landinger fra belgiske bomtrawlere på 24,1 pct.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Susan Kronborg
(RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Susan.Kronborg@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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